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Council meeting of 26 November 2003

Motion on
“Credibility of the Equal Opportunities Commission”

Hon Fred LI Wah-ming has given notice to move the attached
motion on “Credibility of the Equal Opportunities Commission” at the Council
meeting of 26 November 2003.  The President has directed that “it be printed
in the terms in which it was handed in” on the Agenda of the Council.

(Ray CHAN)
for Clerk to the Legislative Council
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2003年年年年11月月月月26日日日日(星期三星期三星期三星期三)
立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上

李華明議員就李華明議員就李華明議員就李華明議員就“平等機會委員會公信力問題平等機會委員會公信力問題平等機會委員會公信力問題平等機會委員會公信力問題”
提出的議案提出的議案提出的議案提出的議案

議案措辭議案措辭議案措辭議案措辭

“本會促請行政長官及香港特區政府從‘王見秋事件’中汲取教訓，並盡快採取措
施，挽回公眾對平等機會委員會的信心。”

(Translation)

Motion on “Credibility of the Equal Opportunities Commission”
to be moved by Hon Fred LI Wah-ming

at the Legislative Council meeting
of Wednesday, 26 November 2003

Wording of the Motion

“That this Council urges the Chief Executive and the HKSAR Government to learn
the lesson from the ‘Michael WONG Kin-chow incident’ and take expeditious
measures to restore public confidence in the Equal Opportunities Commission.”


